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A tanácsnoki feladataim körébe tartozik, hogy javaslatot tegyek az Önkormányzat          
bérlakásállományának növelésére. Kapcsolatot kell tartanom a lakhatási problémák        
megoldásáért dolgozó civil szervezetekkel, valamint javaslatot kellene megfogalmaznom a         
21. század kihívásainak és igényeinek megfelelő bérlakásállomány kialakítására. 

A kerületünk lakásállománya korántsem jelentéktelen, ám az ingatlanok műszaki állapota sok           
esetben kritikán aluli. Az önkormányzati lakások szórtan találhatóak meg a kerületben és            
találhatunk lakást Újbudán kívül is. Továbbra is igaz, hogy a jelenlegi állományban nehezen             
lelhető fel bármilyen ésszerű koncepció. 

Az új lakáskoncepció rövidesen elkészül, és bízom benne, hogy megoldást nyújthat majd sok             
problémára. Tekintettel arra, hogy a tanácskozási lehetőségek jelenleg szinte lehetetlenek, így           
a szakmai területre vonatkozó ismereteim bővítését más kerületek és nagyvárosok          
lakáskoncepcióinak tanulmányozásával és azok jó tapasztalatainak vizsgálatával valósítom        
be. Reményeim szerint az így tanultakat is hasznosítani tudjuk majd Újbuda javára. 

Kérem a beszámoló elfogadását. 

  

Budapest, 2020. december 2. 

  

Junghausz Rajmund  

 
 
 
 
 


